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Summary

        
12 alcoholics were treated for a 14 days period with placebo and a subsequent intake of 1.0 g/day disulfiram for a further 14 days. The vanillylmandelic acid urine excretion reduced itself in the disulfiram period significantly (p < 0.025) to 45.9 %; 5-hydroxyindoleacetic acid remained almost unchanged during the disulfiram period in comparison to the placebo period. Because of these results it is pointed towards the different disulfiram effects on the aldehyde dehydrogenase in catecholamine and 5-hydroxytryptamine metabolism. Furtheron the influence of disulfiram upon two depression and one paranoid score was tested. In comparison to the placebo period no significant difference had been found after disulfiram.


      
        
Zusammenfassung

        
12 Alkoholiker wurden 14 Tage lang mit Plazebo und anschließend für weitere 14 Tage mit 1 g Disulfiram pro Tag behandelt. Die Vanillinmandelsäure-Ausscheidung im Urin war am Ende der Disulfiram-Periode signifikant (p < 0,025) auf 45,9 % im Vergleich zur Plazebo-Periode gesenkt. Die 5-Hydroxyindolessigsäure-Ausscheidung blieb in der Disulfiram-Periode im Vergleich zur Plazebo-Periode unverändert. Anhand dieser Ergebnisse wird der unterschiedliche Einfluß von Disulfiram auf die Aldehyddehydrogenase im Katecholamin- und Serotonin-Stoffwechsel diskutiert. Weiterhin wurde die Wirkung von Disulfiram auf zwei Depressions- und einen Paranoid-Score geprüft. Im Vergleich zur Plazebo-Periode fand sich aber kein signifikanter Unterschied nach Disulfiram.
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